
Obec Nebovidy 

Zastupitelstvo obce Nebovidy 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Nebovidy,  

konaného dne 7.2. 2011, od 17:00 hodin,  

v místní hospodě na Hlubokém Dole 
přítomno: 8 členů 

omluveno: 1 člen 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedáni Zastupitelstva obce Nebovidy bylo zahájeno v 17:00 hodin starostou obce Ing. Jaromírem Kašparem 

(dále jako „předsedající“). Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno,  informace  podle  § 

93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Nebovidy zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dni, a to od 28.1.2011 do 7.2.2011. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatoval, že přítomno 

je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu devíti všech členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen, nebyly k němu vzneseny žádné námitky. 

 

1) Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Předsedající určil ověřovateli zápisu pana Koubského a pana Sýkoru a zapisovatelem paní Panicovou  

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 

občanům. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy určuje ověřovateli zápisu panaKoubského a pana Sýkoru a zapisovatelem paní 

Panicovou.. 

Výsledek hlasování: Pro (8): Kašpar, Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora,  Kobolka  

 Proti (0): 0 Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

2) Schválení programu: 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a v 

souladu s informaci zveřejněnou na úřední desce. K návrhu programu byly vzneseny návrhy na doplnění.  

Zastupitelstvu obce byly předloženy návrhy na zařazení následujících bodů: 

- Projekt na chodníky v Hlubokém Dole 

- Projekt na hasičskou zbrojnici na Hlubokém Dole 

- Projekt na osvětlení chodníku do Červených Peček 

- Obecně závazná vyhláška 1/2011 

- Uzavření dohody o společném školském obvodu s  Č.Pečkami 

- Uzavření smlouvy o dílo na dětské hřiště na Hlubokém Dole 

- Smlouva o zřízení věcného břemene 

- Výzva k předložení veškerého účetnictví a doložení majetku společnosti Sítě Grunta, a.s. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. Předsedající dal hlasovat o návrhu 

programu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje následující program zasedání: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

2) Schválení navrženého programu 

3) Rozpočtové opatření 1/2011 

4) Podání žádosti o převod pozemků z Pozemkového fondu ČR 

5) Zřízení veřejné služby 

6) Rozdělení dotací společenským organizacím 

7) Projekt na chodníky v Hlubokém Dole 

8) Projekt na hasičskou zbrojnici na Hlubokém Dole 

9) Projekt na osvětlení chodníku do Červených Peček 

10) Uzavření dohody o společném školském obvodu s Č.Pečkami  

11) Obecně závazná vyhláška č. 1/2011 

12) Uzavření smlouvy o dílo na dětské hřiště na Hlubokém Dole 

13) Smlouva o zřízení věcného břemene 

14) Výzva k předložení veškerého účetnictví a doložení majetku společnosti Sítě Grunta, a.s. 

15) Diskuse 

16) Závěr 

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar,  Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka   

Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 



 

 

3) Rozpočtové opatření 1/2011 
Předsedající nechal  hlasovat o navrhovaném rozpočtovém opatření 1/2011(příloha tohoto zápisu). Před 

hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje rozpočtové opatření 1/2011(příloha) 

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar, Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka   

Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

 Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 

 

4) Podání žádosti o převod pozemků 
Předsedající navrhl podat žádost o převod pozemků  z Pozemkového fondu ČR. Jedná se o pozemky                   

p.č. 2/19(zastavěná plocha a nádvoří) a pozemek p.č.527(ostatní plocha) oba k.ú. Nebovidy. Důvodem podání 

žádosti je, že přes tyto pozemky je jediný možný přístup do bývalé tvrze čp. 31, ve vlastnictví Obce Nebovidy. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje podání žádosti o převod pozemků z Pozemkového fondu ČR  

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar,  Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka    

Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

 

5) Zřízení veřejné služby 

Zastupitelstvo obce zvážilo možnosti, které pro organizování veřejné služby má k dispozici. Veřejná služba je 

pomoc obci v záležitostech, které jsou v zájmu obce, zejména při zlepšování životního prostředí v obci, udržování 

čistoty ulic a jiných veřejných prostranství, pomoci v oblasti kulturního rozvoje a sociální péče. Veřejná služba je 

vykonávána osobami v hmotné nouzi na základě písemné smlouvy uzavřené s obcí. Povinností obce je uzavřít 

pojistnou smlouvu  kryjící odpovědnost za škodu na majetku nebo na zdraví, která osoba vykonávající veřejnou 

službu způsobí nebo jí bude způsobena. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje zřízení veřejné služby  

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar,  Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka 

 Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

 

6) Rozdělení dotací společenským organizacím  

Předsedající navrhl  rozdělit dotace společenským organizacím takto: MAS Podlipansko 12.000Kč, SK Nebovidy 

50.000Kč, Klub důchodců  5.000Kč, Klub Beseda 8.000Kč, SDH Hluboký Důl 4.000Kč. 

 Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje rozdělení dotací společenským organizacím takto: MAS Podlipansko 

12.000Kč, SK Nebovidy 50.000Kč, Klub důchodců 5.000Kč, Klub Beseda 8.000Kč, SDH Hluboký Důl 4.000Kč. 

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar,  Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka   

Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

 

7) Projekt na výstavbu chodníků v obci Hluboký Důl 

Předsedající vyzval paní místostarostku,  aby seznámila zastupitele s nabídkou projektových prací na vypracování 

projektové dokumentace pro stavební povolení na výstavbu chodníků v obci Hluboký Důl. Nabídková cena včetně 

DPH 42.276Kč, dodavatelem je paní Hana Eglová a práce geodeta cca 8.000Kč.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje vypracování projektové dokumentace pro stavební povolení na výstavbu 

chodníků v obci Hluboký Důl 

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar,  Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka   

Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 



 

8) Projekt na hasičskou zbrojnici na Hlubokém Dole 

Paní místostarostka přednesla nabídku na projektové a inženýrské práce od Ing.Z.Žiško, na akci hasičská zbrojnice 

na Hlubokém Dole. Cenová nabídka na dokumentaci pro stavební řízení je 23.000Kč bez DPH.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje zhotovení dokumentace pro stavební řízení na akci hasičská zbrojnice 

na Hlubokém Dole 

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar,  Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka   

Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

 

9) Projekt na osvětlení chodníku do Červených Peček 

Předsedající přednesl nabídku na zhotovení projektové dokumentace na veřejné osvětlení chodníku do Červených 

Peček. Nabídka je od dodavatele pana Josefa Saláka ve výši 40.000Kč bez DPH.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje vypracování projektové dokumentace na veřejné osvětlení chodníku do 

Červených Peček. 

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar,  Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka   

Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

 

10) Uzavření dohody o společném školském obvodu s Č.Pečkami  
Paní místostarostka navrhla uzavření dohody o vytvoření společného školského obvodu základní školy, mezi 

smluvními stranami městys Červené Pečky a obec Nebovidy. 

 Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje uzavření Dohody o vytvoření společného školského obvodu základní 

školy. 

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar,  Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka   

Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

 

11) Obecně závazná vyhláška č.1/2011 

Předsedající seznámil se zněním Obecně závazné vyhlášky obce Nebovidy č. 1/2011, kterou se stanoví část 

společného školského obvodu základní školy.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2011 

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar,  Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka   

Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 11 bylo schváleno. 

 

 

 

12) Uzavření Smlouvy o dílo č.1/2011 
Paní místostarostka navrhuje uzavření Smlouvy o dílo č. 1/2011 mezi TR Antoš, s.r.o. a Obcí Nebovidy. 

Předmětem smlouvy je zajištění výroby a montáže herních prvků z akátového dřeva dle cenové nabídky č.101157 

pro dětské hřiště na Hlubokém Dole. Cena díla včetně DPH 483.658Kč.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje uzavření Smlouvy o dílo č. 1/2011   

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar,  Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka   

Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 12 bylo schváleno. 

 

 

 

 

 



 

13) Smlouva o zřízení věcného břemene 

Předsedající předložil ke schválení Smlouvu o zřízení věcného břemene mezi smluvními stranami : Obec 

Nebovidy jako povinná a RWE GasNet, s.r.o. jako oprávněný. Předmětem smlouvy je zřízení věcného břemene na 

pozemcích p.č.675, 715, 746, 813, 817, 819 k.ú. Nebovidy za jednorázovou úhradu 63.246Kč. 

 Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy schvaluje  uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene 

 Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar, Doušová, Sýkora, Kobolka, Semenec, Kolář, Koubský, Čermák 

Proti(0): Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 13 bylo schváleno. 

 

 

 

14) Výzva k předložení veškerého účetnictví a doložení majetku společnosti Sítě Grunta, a.s. 

Předsedající uvítal pozvaného hosta dnešního zasedání pana Tomáše Zacha, předsedu představenstva společnosti 

Sítě Grunta, a.s.. Pan Zach  v úvodu dotázal přítomné, zda nemá nikdo námitku proti tomu, že si bude pořizovat 

zvukový záznam . Nikdo nevznesl námitku proti. Přesto, že byl pan Zach vyzván k předložení auditu, neučinil tak, 

byl znovu vyzván. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nebovidy vyzívá pana Tomáše Zacha, jako předsedu představenstva k předložení veškerých 

účetních dokladů  a doložení majetku této společnosti Sítě Grunta, a.s. a to do 14 dní . 

Výsledek hlasování: Pro(8): Kašpar,  Doušová, Čermák, Kolář, Koubský, Semenec, Sýkora, Kobolka   

Proti (0): 0  Zdrželi se (0): 0 

Usnesení č. 14 bylo schváleno. 

Paní místostarostka Doušová v průběhu diskuse požadovala nechat hlasovat o dalším bodu jednání o 

postoupení této věci právníkovi, který by zastupoval obec Nebovidy. 

Jelikož je obec již v této věci právně zastoupena a právní zástupce v této věci koná, neshledal předsedající 

důvod zařadit toto jako další bod dnešního jednání.  

 

15) Diskuse  

Během celého zasedání z řad občanů byly vzneseny tyto dotazy a připomínky: 

Občan z Hlubokého Dolu – stížnost na špatný stav dešťové kanalizace mezi č.p.3 a č.p.2 a že jsou do ní 

vypouštěny odpadní vody 

Občanka z Hlubokého Dolu – stížnost na neukázněnost majitelů psů, kteří po svých svěřencích neuklízí 

exkrementy 

Občanka Hlubokého Dolu – stížnost na nepořádek v autobusové čekárně, který zůstává po mládeži, která se zde 

schází 

Občanka Hlubokého Dolu – upozornění na téměř nemožnou bezpečnou chůzi po silnici III. třídy po Hlubokém 

Dole, vítá první kroky ke zlepšení situace  

 

16) Závěr 

Přesedající ukončil zasedání v 18:45 hodin.  

 

Přílohy zápisu: 
1) Prezenční listina 

2) Rozpočtové opatření 1/2011 

3) Zveřejněna informace o konáni zasedáni podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

4) Obecně závazná vyhláška 1/2011 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 8.2.2011 

 

 

Zapisovatel:………………………… dne………………. 

 Starosta:………………………,  

 

 

Ověřovatele: .............................................. dne .................. 

 

 

 

                       ............................................ dne .................... 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


